
 

 

 

      
   

Interpellation      

Till ansvarigt regionråd 

 

Angående samverkan med primärvården 

När den nuvarande organisationen för hälso- och sjukvården kom till för några år sedan 
försämrades möjligheterna till samverkan mellan fackförbunden och Vårduppdrag. 
Primärvården har numera inget eget samverkansforum vilket samtliga fackföreningar, 
Läkarföreningen, Vårdförbundet (inklusive PTJ), Kommunal, SRAT, Fysioterapeuterna och 
Vision önskar återinföra. De föreslår därför regelbundna möten i en central samverkansgrupp 
där alla fackförbund finns representerade, oavsett om de företräder privata eller Närvårdens 
vårdcentraler. Sådana möten skulle i så fall äga rum inför Vårdvalsråden. De förändringar och 
beslut som fattas av Vårduppdrag berör samtliga vårdcentraler och anställda, men 
fackförbunden påtalar i en skrivelse att dialog och samverkan inför dessa beslut saknas. På 
hälso- och sjukvårdsförvaltningens samverkansmöte informeras det om redan fattade beslut. 

Med anledning av ovanstående vill jag fråga ansvarigt regionråd: 

- Varför finns det inte längre någon central samverkansgrupp för primärvården? 
- Hur ser du på fackföreningarnas önskemål om bättre förutsättningar för dialog? 
- Vad kommer du att göra för att inkludera vårdcentralerna mer i beslut som påverkar 

deras arbetsuppgifter och arbetsmiljö? 
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